
 

 

 

 

      
REFERAT 

 
Til: PSS representanter 

 
Gjelder: 

 MØTE I PSS 4. OKTOBER 2012 

Møtested: Møterom 312, Geitmyrsveien 69 

Dato: 
10.10.12 

Ref.:henrmag 
  

 

 

Til stede: Morten Rykke, Dag Ørstavik, Anne Skaare, Pravinda Thambiratnam (stud., vara for 

Kristine Block Mørland resten av året), Christine Levy (stud.), Andrzej Adam Pawlowski 

(spes. utd.), Henriette Kleivane (adm.). Hege Glomsaker-Gjessing (studiekonsulent) var til 

stede under sak 4a 

 

Forfall: Anne Eikeland, Fernanda Petersen, Charlotte Askvig (stud.) 

 

Dagsorden: 

 

Godkjent, med tilføyelse til sak 3B  

 

Sak meldt inn under eventuelt: tilsynssensor 

  

Morten Rykke ønsket Andrzej Adam Pawlowski velkommen som ny representant for 

spesialistutdanningskandidatene. 

 

1) Orienteringssaker 

a) Møte med fylkestannlegene – praksisstudiet 

Rykke var med på møtet og presenterte ODs utfordringer med praksisutplasseringen. 

Har kun 5 plasser i Akershus og 1 i Oslo som er faste. Ikke økonomi til å gi studentene 

stipend eller til å kvalitetssikre praksistudiet slik vi ønsker. Opplevde velvilje, og 

muligheter for 2 studenter pr. klinikk. Gruppe som ser på praksisstudiet ledet av 

Kristin Klock i Bergen. Oppnevnt i 2007. Håp om en bedre dialog og samarbeide med 

fylkestannlegene for framtiden. 

b) Møte om 5 sem undervisning og stryk 

8 som strøk på praktisk klinisk eksamen, 3 som ikke besto konte. Innkalt involverte 

parter for å avdekke om det er gitt nok oppfølging og veiledning underveis. OSU-leder 

representerer studentene.  

c) Informere om 3. sem propedeutikk 

1 opptak, ikke plass til alle 65 studentene samtidig på Lovisenberg. Godt opplegg, og 

ønsker å fortsette samarbeidet med Lovisenberg om praksis. Kullet vil få undervisning 

i 2 omganger: 3. og 4. semester. Spørsmål om propedeutikk tas ut av 3A og er ønsket 

innfaset i 4B. 

d) NOKUT 

Har varslet besøk ved UiO. Skal revurdere kvalitetssystemet som ble innført i 2007. 

Vil også besøke OD. Må vise at rutiner for evaluering er på plass.  



 

 

 

e) Arbeid med revisjon av studieplanene 

Tilbakemelding på at arbeidet er i rute. Odontologi vil levere till utkast innen 1. 

november. Tannpleie har frist ut 2012. 

f) Workshop – kjønnsbalanse 

17. oktober. Ikke støtte for tilleggspoeng for kjønn. Workshopen vil ha fokus på å se 

på mulige andre tiltak 

g) Internasjonal dag 15. november 

Øke fokus på internasjonalisering. Programmet er komprimert til en lunsjforelesning. 

Programmet vil legges ut på nett snarlig. 

 

 

2)  Saker til behandling 

 

a) Formalisering av fagavdelingens ansvar for kurs for spesialistutdanningen 

Ønsker å løfte ansvaret til avdelingen, at ansvar for kurs ikke er personavhengig. Det 

ble stilt spørsmål om hvilke fagavdelinger som bør få ansvar for hvilke kurs. Enighet 

om at dette ikke bør være fastlåst, men at avdelingen har ansvaret for å koordinere 

kurset. 

 

Vedtak: PSS støtter forslaget fra semesterstyret for spesialistutdanning og plasserer ansvaret 

for planlegging og gjennomføring av kursene i kjernepensum og de fakultetsbaserte kursene i 

den enkelte fagavdeling. 

 

b) Studiestartmatrise  

 

Vedtak: PSS vedtar den fremlagte matrisen for studiestart for 2012 til 2017. 

 

c) Flytting av eksamen 4B høsten 2012 

Studentene syntes det er uheldig å flytte eksamen etter semesteret har begynt. Det var 

heller ikke sikkerhet om at det var enighet blant alle berørte. 

 

Vedtak: PSS finner ikke grunnlag for å flytte ODSEM4B. 

 

3) Studentsaker 

 

Unntatt offentlighet: offl § 13 jf fvl § 13  

 

 

 



 

 

 

4) Diskusjonssaker 

 

a) Vurdering av direkte opptak til masterprogrammet i odontologi 

 

4. og 6. semester er pt. små. Har ikke mulighet til å overbooke for mye med større 

kull.  

Ørstavik stilte spørsmål om det er en akuttsituasjon, og om det vil dette variere. Rykke 

mente OD kan være ved et vendepunkt, og at det ikke er like lett å fylle opp kullene 

leger. NTF mener at det om få år vil bli en overproduksjon av tannleger. Ikke ønskelig 

fra KD å gjøre for store endringer på studiet for å hindre lekkasje til medisin. 153 

studieplasser totalt i Norge. Kommer like mange ferdig utdannet fra utlandet. Søkere 

med utdanning fra EØS og norskkrav får autorisasjon. Blir det en «snarvei» inn på 

studiet, tappes de andre lærestedene i Norge? Ørstavik foreslo at man kunne ha 

ventelister fra samordna opptak (SO) for å ta inn gjennom året. Skaare påpekte at dette 

antagelig ikke vil fange opp søkere fra utlandet. Utdanning fra EU må godkjennes. 

Ørstavik påpekte at det bør lages oversikt over stryk og frafall. Det ble også diskutert 

om det var mulig å arrangere en klinisk prøve for å innpasse til kliniske semestre. 

Kvalifiseringsprogrammet i Bergen gjør dette. Det er svært ressurskrevende, og trolig 

ingen god løsning for OD. Det var generelt en enighet i PSS om at man måtte se 

ressursbruken opp mot faktisk gevinst med å få supplert inn flere studenter 

(studiepoengproduksjon).  Thambiratnam påpekte at det for studentene er fordeler med 

små kull. Skaare ser en tendens til frafall, men påppekte at vi også må forberede oss på 

ny studieplan og store kull som skal få plass på klinikken. 

 

PSS går ikke inn for å gjeninnføre direkte opptak til masterstudiet på det nåværende tidspunkt 

og antar at behovet for å supplere studenter inntil videre kan dekkes gjennom søknad via SO. 

 

 

b) Vurdering av karakter ved søknad om innpassing av tidligere utdanning (relatert til sak 

3B og 4A) 

Enighet om at bestått er bestått. Karakterer kan vurderes hvis søkere må vurderes opp 

mot hverandre. 

 

PSS mener at bestått karakter i ethvert karaktersystem er godt nok grunnlag for godkjenning 

av et enkeltemne i forbindelse med innpassing.  

 

 

5) Eventuelt 

a) Tilsynssensor 

Jan Olsson fra Gøteborg er Ods tilsynssensor. Fakultet er pålagt å ha tilsynssensor i 

henhold til UiOs kvalitetssystem. PSS Foreslår å invitere ham i Januar 2013  for 

eksamen på bachelor og master og i juni 2013 for eksamen for spesialistutdanningen. 

 

 

 

 

 

Møtet slutt 17:00 


